
 „SVIĐA MI SE NADIMAK MALI MEDO.“ 

Marin Šipić, naša nova nada u rukometu, dao je intervju. Ispitala sam ga malo o početku 

njegove karijere i budućnosti – sve možete pročitati u nastavku. 

 

Prije nego što učinite prvi korak na terenu, o čemu razmišljate? 

- Razmišljam koliko želim uspjeti i biti što bolji u tome što radim. 

Gdje se vidite za pet godina? 

- Pa sigurno se vidim u rukometu i nadam se da će karijera ići uzlaznom putanjom bez 

ozljeda. 

Kako vam se sviđa nadimak „Mali medo“? 

- Sviđa mi se nadimak. 

U čemu je tajna uspjeha? 

- U radu, odricanju i upornosti. 

Što biste poručili mladim rukometašima? 

- Da treniraju, da ne odustaju i da budu uporni u tome što rade jer će se to kad-tad isplatiti. 

Jeste li do sada imali ozbiljniju ozljedu, ako da kako ste se vratili? 

- Na svu sreću nisam imao ozljedu i nadam se da će tako i ostati. 

Kakvi su vam planovi s reprezentacijom? 

- Nadam se daljnjim pozivima izbornika i da ću ja to što bolje iskoristiti. 



Hvala Marine što si odvojio vremena za mene!  

 

Beata Posavac, 8. b 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


